
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 5 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. birželio 26 d. Nr. T2-5 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-06-26 13.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Vytautas Jucius, Raimundė Gečienė (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 27 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas). 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-22), Savivaldybės tarybos 5 posėdis pradėtas. 

T. Bartkus grįžo į posėdžių salę. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-23) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Gintas Navardauskas, Henrikas Girčys, Virginijus Noreika. Pirmininkas – Gintas 

Navardauskas. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams pateikta. 

Informavo, kad 43 klausimą „Dėl informacijos apie Tauragės apskrities Valstybinės mokesčių 

inspekcijos Šilalės skyriaus veiklą“ pristatys ne Laimutė Mačernienė, o Valė Dargienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 1 papildomą klausimą: „Dėl 

dalyvavimo Tarpregioninio bendradarbiavimo programos INTERREG EUROPE projekte 

„Pavojingų cheminių medžiagų valdymas savivaldos lygiu (NonHazCity)“. Pranešėjas Stasys 

Aužbikas. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomų klausimų įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto pirmininko ir jo 

pavaduotojo skyrimo. 

2. Dėl „Auksinės gilės“ atrankos komisijos sudarymo. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Visuomeninės administracinių ginčų komisijos 

sudarymo. 

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Peticijų komisijos sudarymo ir komisijos veiklos 

nuostatų patvirtinimo. 

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. liepos 3 d. sprendimo Nr. T1-155 

„Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimo. 

6. Dėl leidimo imti trumpalaikę paskolą (kreditinę liniją) UAB „Šilalės šilumos tinklai“. 
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7. Dėl leidimo laikinai neteikti ikimokyklinio ugdymo paslaugų Šilalės lopšelyje-

darželyje „Žiogelis“. 

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugpjūčio 6 d. sprendimo Nr. T1-233 

„Dėl Mokesčio už pailgintos darbo dienos grupės lankymą nustatymo“ pakeitimo. 

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimo Nr. T1-40 

„Dėl Etninės kultūros plėtros programos įgyvendinimo“ pakeitimo. 

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro Akreditavimo komisijos ir jos 

nuostatų patvirtinimo. 

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-7 

„Dėl Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo programos“ pakeitimo. 

12. Dėl Šilalės suaugusiųjų mokyklos tipo pakeitimo ir Šilalės suaugusiųjų mokyklos 

nuostatų patvirtinimo. 

13. Dėl vaikų priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigų ikimokyklinio 

ugdymo grupes. 

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės vaiko teisių apsaugos tarybos 

ataskaitos. 

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės vaiko teisių apsaugos tarybos 

sudarymo ir nuostatų patvirtinimo. 

16. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos ataskaitai. 

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo ir nuostatų 

patvirtinimo. 

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-5 

„Dėl Šilalės rajono nevyriausybinių organizacijų rėmimo programos tvirtinimo“ pakeitimo. 

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos patvirtinimo. 

20. Dėl Šilalės rajono gabių moksleivių ir studentų paramos bei skatinimo programos, 

atrankos komisijos ir nuostatų patvirtinimo. 

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės administracijos, Savivaldybei pavaldžių ir jos 

valdymo sričiai priskirtų viešųjų juridinių asmenų 2014 metų finansų kontrolės būklės ataskaitos. 

22. Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

23. Dėl Šilalės miesto vietos veiklos grupės steigimo inicijavimo. 

24. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas. 

25. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 23 d. sprendimo Nr. T1-

296 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Privatizavimo komisijos sudarymo ir Šilalės rajono 

savivaldybės Privatizavimo komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. gruodžio 28 d. sprendimo Nr. T1-

316 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės verslo plėtros programos patvirtinimo“ pakeitimo. 

27. Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymo ir likvidavimo. 

28. Dėl Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto nurašymo ir 

likvidavimo. 

29. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo komisijos 

sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo. 

30. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

309 „Dėl Šilalės rajono gyventojams teikiamų paslaugų gerinimo bei atliekų tvarkymo 

programos“ pakeitimo. 

31. Dėl Šilalės rajono savivaldybės komunalinių atliekų tvarkymo paslaugos kokybės 

stebėsenos ir kontrolės vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

32. Dėl Šilalės rajono savivaldybėje esančio nekilnojamojo turto, kuris yra 

nenaudojamas, neprižiūrimas ir apleistas, nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

33. Dėl vietinės rinkliavos mokėtojų atleidimo nuo metinės vietinės rinkliavos už 

komunalinių atliekų surinkimą ir tvarkymą. 
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34. Dėl Šilalės rajono savivaldybės atliekų tvarkymo 2014-2020 metų plano ir Šilalės 

rajono savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių patvirtinimo. 

35. Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčių dalies kompensacijų 

mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

36. Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

37. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ 2015-2019 metų veiklos plano 

patvirtinimo. 

38. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-46 

„Dėl Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo programos, programos paraiškų atrankos komisijos ir 

jos veiklos nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo. 

39. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-192 

„Dėl Šilalės rajono viešųjų asmens sveikatos priežiūros įstaigų stebėtojų tarybų sudarymo“ 

pakeitimo. 

40. Dėl pavedimo vykdyti Savivaldybės tarybos paprastajai kompetencijai priskirtąją 

funkciją. 

41. Dėl informacijos apie Tauragės teritorinės darbo biržos Šilalės skyriaus veiklą. 

42. Dėl informacijos apie Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Šilalės 

skyriaus veiklą. 

43. Dėl informacijos apie Tauragės apskrities Valstybinės mokesčių inspekcijos Šilalės 

skyriaus veiklą. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto pirmininko ir 

jo pavaduotojo skyrimas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

2. SVARSTYTA. „Auksinės gilės“ atrankos komisijos sudarymas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Visuomeninės administracinių ginčų 

komisijos sudarymas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Peticijų komisijos sudarymo ir komisijos 

veiklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. liepos 3 d. sprendimo Nr. 

T1-155 „Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl parengtas Tarybos sprendimas lėšoms perskirstyti. 
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S. Aužbikas paaiškino, kodėl reikalingas Tarybos sprendimo pakeitimas. 

T. Bartkus domėjosi apie paskolos ėmimo pakeitimą. 

S. Aužbikas informavo apie paskolos ėmimo pakeitimą. 

J. Vaitiekus informavo apie lėšų kiekius projektų etapuose. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

6. SVARSTYTA. Leidimas imti trumpalaikę paskolą (kreditinę liniją) UAB „Šilalės 

šilumos tinklai“. 

Rolandas Toleikis nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi, kokia yra įmonės ateities vizija. 

A. Šniepis informavo apie skolas įmonei, apie įmonės ateities viziją. 

A. Meiženis klausė, kokie įsiskolinimai įmonei. 

A. Šniepis informavo apie skolininkus įmonei. 

T. Bartkus pasisakė, kad ateities vizijos neišgirdo ir nepritaria šiam parengtam 

sprendimo projektui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 3. 

 

Rolandas Toleikis grįžo į posėdžių salę. 

 

7. SVARSTYTA. Leidimas laikinai neteikti ikimokyklinio ugdymo paslaugų Šilalės 

lopšelyje-darželyje „Žiogelis“. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugpjūčio 6 d. sprendimo 

Nr. T1-233 „Dėl Mokesčio už pailgintos darbo dienos grupės lankymą nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie Pajūralio pagrindinėje mokykloje veikiančią ikimokyklinukų 

grupę. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad Pajūralio pagrindinėje mokykloje veikia 4 valandų 

ikimokyklinio ugdymo grupė. 

T. Bartkus domėjosi, ar dirbantis specialistas dirba pilnu etatu. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad ikimokyklinio ugdymo pedagogo etatas yra 36 valandos, o 

Pajūralyje būtų 20 valandų ir 2 valandų netiesioginio darbo (daugiau nei pusė etato). 

T. Bartkus klausė, ar pailgintai grupei bus reikalingas naujas etatas, ar dirbs iš esamų 

specialistų. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad dirbti gali tik žmogus su pedagoginiu išsilavinimu. Mokykla 

tvirtinsis kvalifikacinius reikalavimus ir ieškos specialisto. 

T. Bartkus klausė, ar mokykloje yra specialistų, kuris turi pedagoginį išsilavinimą. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad turi. 

A. Meiženis pasisakė apie parengtą sprendimo projektą. Išsakė nuomonę, kad 

sprendimas nėra tinkamai paruoštas, nes ir kitos mokyklos norės įsisteigti pailgintas grupes. 

R. Kuzminskaitė prašė, kad būtų pritarta parengtam sprendimo projektui, nes bus 

didinamas mokinių užimtumas, švietimas, mažinamas nusikalstamumas, žalingų įpročių 

vartojimas. 

J. Gudauskas pasisakė apie projekto reikalingumą. 
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A. Ežerskis pasisakė apie mokinių pavėžėjimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimo 

Nr. T1-40 „Dėl Etninės kultūros plėtros programos įgyvendinimo“ pakeitimas. 

Virginijus Noreika nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Virginijus Noreika grįžo į posėdžių salę. 

 

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro Akreditavimo komisijos 

ir jos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. sausio 31 d. sprendimo 

Nr. T1-7 „Dėl Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo programos“ pakeitimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

12. SVARSTYTA. Šilalės suaugusiųjų mokyklos tipo pakeitimas ir Šilalės suaugusiųjų 

mokyklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Vaikų priėmimas į Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigų 

ikimokyklinio ugdymo grupes. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis domėjosi dėl vaikų priėmimo į darželį iš vienos šeimos. 

R. Kuzminskaitė siūlė prioritetinės eilės sąrašo neplėsti. Informavo, kad šiuo metu iš 

bendrosios eilės bus priimami trys vaikai, o iš prioritetinės vienas vaikas. Prašė darželio 

direktorės pakomentuoti, ar yra daug atvejų, kad šeimoje vienam vaikui į darželį atėjo eilė, o 

kitam ne. 

D. Kutniauskienė sakė, kad atvejų, jog vienam vaikui atėjo eilė, o kitam ne iš tos pačios 

šeimos yra apie 25 proc. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad darželiuose vietos trūksta ir nėra galimybės vienai šeimai du 

vaikus priimti kartu. Vaikams, kurie gali eiti į darželį, suteikiamos socializacijos paslaugos ir 

daug pigesnė paslauga nei samdyti auklę namuose. 

D. Kutniauskienė sakė, kad vieno vaiko išlaikymas per dieną kainuoja 7 Eur. 

J. Gudauskas prašė pakomentuoti, ar būtų galimybė šeimai vieną vaiką išleidus į darželį 

leisti ir kitą be eilės. 

D. Kutniauskienė sakė, kad tokia galimybė kituose rajonuose yra. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad kituose rajonuose tokia galimybė yra, nes vieno vaiko 

priėmimas į darželį suteikia galimybę ir antrą vaiką leisti į tą patį. Išsakė nuomonę, kad rajone 
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trūksta ikimokyklinio ugdymo vietų. Buvo tikimasi, kad su ikimokyklinio ugdymo krepšelio 

teikimu (kai valstybė dotuoja keturias valandas mokinio krepšelio), steigsis privatūs darželiai, 

tačiau tai neįvyko.  

V. Noreika klausė, ar įstatymu yra numatyti prioritetai. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad anksčiau prioritetų sąrašas buvo daug ilgesnis. Prioritetų 

pritarimui yra Tarybos narių valia, nes įstatyme nėra nurodyti prioritetai. 

V. Noreika sakė, kad galbūt nereikia prioritetinės eilės. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad prioritetinė eilė, jos nuomone, reikalinga, nes iš socialiai 

remtinų šeimų vaikai gauna socializaciją. 

T. Bartkus siūlė 12.3 papunktį išbraukti, nes, jo nuomone, iš socialiai remtinų šeimų 

vaikams nėra uždraudžiama užsirašyti į bendrąją eilę. 

R. Kuzminskaitė prašė balsuojant žiūrėti, kad vaikui būtų geriau. 

A. Ežerskis pasisakė ir klausė, kiek yra ikimokyklinio ugdymo įstaigų, kuriose dar būtų 

galima padidinti vietų skaičių. 

D. Kutniauskienė informavo apie nepatenkančius vaikus į ugdymo įstaigas.  

Komiteto nariai diskutavo apie vietas darželiuose. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už T. Bartkaus pasiūlymą, kad būtų iš Aprašo išbrauktas 

12.3 papunktis. 

NUTARTA. Nepritarti 12.3 papunkčio išbraukimui (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 4, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 19. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 4. 

 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės vaiko teisių apsaugos 

tarybos ataskaita. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės vaiko teisių apsaugos 

tarybos sudarymo ir nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos 

ataskaitai. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo 

ir nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 
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18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. sausio 28 d. sprendimo 

Nr. T1-5 „Dėl Šilalės rajono nevyriausybinių organizacijų rėmimo programos tvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono gabių moksleivių ir studentų paramos bei skatinimo 

programos, atrankos komisijos ir nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus išsakė nuomonę, kad komandas reikėtų atskirti nuo vieno asmens. 

D. Jakštienė sakė, kad iškilus problemai, komisija tas problemas išspręs. 

Komiteto nariai diskutavo dėl gabių moksleivių ir studentų paramos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės administracijos, Savivaldybei pavaldžių 

ir jos valdymo sričiai priskirtų viešųjų juridinių asmenų 2014 metų finansų kontrolės būklės 

ataskaita. 

Pranešėja Zina Elvikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl įstaigos save vertina silpnai. 

Z. Elvikienė informavo, kaip vertinamos įstaigos. 

V. Noreika klausė, kodėl nė viena įstaiga neįsivertino labai gerai. 

Z. Elvikienė informavo apie įmonių vertinimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

22. SVARSTYTA. Pavedimas Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar projekte nebuvo numatyti baldai ir į ranga. 

S. Aužbikas sakė, kad statybos projekte galima numatyti tik statybos darbus. 

T. Bartkus domėjosi apie galutinę projekto sumą. 

J. Gudauskas informavo apie projekto vertes. 

A. Meiženis prašė informuoti, kokie baldai ir įranga bus perkama. 

S. Aužbikas informavo, kad norint vykdyti viešuosius pirkimus, pirmiausiai būtina turėti 

pinigų. Informavo, kokių reikės baldų ir įrangos. 

A. Meiženis prašė, kad rengiant kitus sprendimo projektus būtų pateikti sąrašai, kokių 

baldų ir įrangos reikės. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 
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23. SVARSTYTA. Šilalės miesto vietos veiklos grupės steigimo inicijavimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl nėra iniciavimo „iš apačios į viršų“, o pati savivaldybė 

inicijuoja miesto vietos veiklos grupės steigimą. 

S. Aužbikas informavo, kas gali steigti miesto veiklos grupę ir kodėl yra parengtas 

sprendimo projektas. 

T. Bartkus siūlė, kad būtų siūloma Šilalės krašto vietos veiklos grupei koreguoti 

nuostatus. 

S. Aužbikas sakė, kad turi būti miesto, o ne rajono vietos veiklos grupė. Programa yra 

skirta Šilalės miestui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

24. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas. 

Stasys Navardauskas, Gintas Navardauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo 

iš posėdžių salės. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus sakė, kad Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijai įrašyta skirti pinigų suma 

didelė ir jei nebus gautas finansavimas iš kur planuojama ją skirti. 

S. Aužbikas sakė, kad nors pinigų suma didelė, bet tai tęstinis projektas, kuris vykdomas 

jau 6 metus ir kartais buvo neskiriama lėšų, tikimasi gauti lėšų 2016 metais. Pasisakė apie darbų 

vykdymą. 

A. Meiženis pasisakė dėl Kvėdarnos sporto salės remonto, klausė, kiek durų reikės keisti 

ir iš kokių sutaupytų lėšų bus vykdomi darbai. 

S. Aužbikas sakė, kad keisti reikės 12 durų ir tai sudaro 22,6 m2. Informavo apie 

sutaupytas lėšas. 

T. Bartkus klausė, ar buvo galima iš regiono lėšų finansuoti darbus. 

J. Gudauskas sakė, kad iš regiono lėšų negalima, nes periodas baigėsi. 

S. Aužbikas informavo apie projekto vykdymą, finansavimą. 

T. Bartkus domėjosi dėl Kvėdarnos sporto salės stogo problemų. 

S. Aužbikas informavo apie Kvėdarnos sporto salės stogo problemas. 

J. Gudauskas sakė, kad problema dėl stogo bus sprendžiama. 

A. Meiženis pasisakė ir siūlė už kiekvieną sprendimo punktą balsuoti atskirai. 

S. Aužbikas pasisakė apie Kvėdarnos sporto salės remonto darbų įkainius. 

J. Gudauskas sakė, kad durys yra skirtingos. 

A. Meiženis pasisakė apie Kvėdarnos sporto salėje įrengtų šviestuvų skaičių, 

statybvietės išlaidas. 

S. Aužbikas sakė, kad rengiant techninį projektą yra keliami reikalavimai ir 

apšviestumui. Informavo, kad tokiems projektams reikalinga ekspertizė ir jei nebus įvykdyti 

reikalavimai projektas nepraeis ekspertizės. Informavo apie statybvietės išlaidas. 

A. Meiženis sakė, kad atsisako savo pasiūlymo už kiekvieną punktą balsuoti atskirai, bet 

nepritaria šiam projektui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 0. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė 15 minučių pertrauką. Po pertraukos posėdyje dalyvavo 23 

Tarybos nariai. 
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25. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-296 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Privatizavimo komisijos sudarymo ir 

Šilalės rajono savivaldybės Privatizavimo komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. gruodžio 28 d. 

sprendimo Nr. T1-316 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės verslo plėtros programos patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

27. SVARSTYTA. Valstybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymas ir 

likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

28. SVARSTYTA. Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto 

nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. 

sprendimo Nr. T1-317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo 

organizavimo komisijos sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

30. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. 

sprendimo Nr. T1-309 „Dėl Šilalės rajono gyventojams teikiamų paslaugų gerinimo bei atliekų 

tvarkymo programos“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

31. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės komunalinių atliekų tvarkymo paslaugos 

kokybės stebėsenos ir kontrolės vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 
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32. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybėje esančio nekilnojamojo turto, kuris yra 

nenaudojamas, neprižiūrimas ir apleistas, nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais išbraukiant iš 

Aprašo 5.2. papunktį ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas informavo, kad po komiteto buvo peržiūrėtas Aprašas ir nuspręsta daryti 

pakeitimą. 

A. Meiženis siūlė 11.5 papunktyje po žodžio „turtas“ įrašyti žodžius „nuosavybės 

įteisinimo procedūros“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

33. SVARSTYTA. Vietinės rinkliavos mokėtojų atleidimas nuo metinės vietinės 

rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą ir tvarkymą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais Sąrašo 12 

eilutėje vietoje „2013“ įrašyti 2012“ ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis domėjosi, kaip pateikiami prašymai atleisti nuo rinkliavos. 

R. Kibelienė informavo, kaip atsiranda žmonės, kuriuos atleidžiama nuo metinės 

vietinės rinkliavos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

34. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės atliekų tvarkymo 2014-2020 metų plano 

ir Šilalės rajono savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių patvirtinimas. 

Virginijus Noreika nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais Taisyklių 

109.2 papunktį išdėstyti taip „individualūs konteineriai Šilalės mieste – ne rečiau kaip 1 kartą per 

1 savaitę (52 kartus per metus)“ ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar čia jau bus dvinaris mokestis. 

R. Kibelienė sakė, kad tai nėra dvinaris mokestis. 

I. Karaliūnaitė pristatė atliekų tvarkymo planą. 

A. Meiženis domėjosi, ar išduodant konteinerius buvo pasirašomos perdavimo sutartys. 

V. Krištopaitienė sakė, kad perduodant konteinerius buvo paliekami ir priėmimo –

perdavimo aktai, kuriuos pasirašius vieną egzempliorių reikėjo grąžinti UAB „Tauragės regiono 

atliekų tvarkymo centrui“. 

J. Gudauskas sakė, kad darbuotojai atvežę konteinerius galėjo laukti, kol bus pasirašoma 

ant priėmimo-perdavimo aktų ir pasiimti pasirašytą. 

V. Krištopaitienė sakė, kad konteineriai buvo vežiojami darbo metu, o daugelis 

gyventojų tuo metu dirba. Atvežus konteinerį gyventojui, buvo užsirašomas numeris, kuriam 

gyventojui, kokiu adresu pristatyta. 

I. Karaliūnaitė sakė, kad, kai bus įvedamas diferencijuotas mokestis už atliekas, 

konteineriai turės būti inventorizuoti. 

H. Girčys domėjosi, kur dėti dėvėtus rūbus. 

I. Karaliūnaitė informavo apie tekstilės atliekų šalinimo būdus. 

J. Šedbaras domėjosi apie rinkliavą. 

I. Karaliūnaitė informavo apie rinkliavą Šilalės rajone. 

R. Toleikis klausė, ar ateityje didės rinkliavos dydis. 

I. Karaliūnaitė informavo apie rinkliavas už komunalines atliekas. 

A. Makauskas pasisakė apie komunalinių atliekų surinkimą. 

R. Toleikis klausė, koks mokėjimas už išrūšiuotas atliekas. 

A. Makauskas paaiškino apie apmokėjimą už išrūšiuotas atliekas. 

G. Damulienė klausė, ar reikės už išrūšiuotas atliekas mokėti mokesčius. 
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A. Makauskas paaiškino, kad mokėti nereikės. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais 109.2 

papunktyje. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

35. SVARSTYTA. Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčių dalies 

kompensacijų mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais Aprašo 26 

punkte po žodžio „priima“ įrašyti žodį „Savivaldybės“ ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Virginijus Noreika grįžo į posėdžių salę. 

 

36. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais 53.1 

papunktį išdėstyti taip „kaupiamųjų įmokų dydį, skiriamą namui (statiniui) atnaujinti pagal 

privalomuosius statinių naudojimo ir priežiūros reikalavimus“ ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

37. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ 2015-2019 metų 

veiklos plano patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokiose gyvenvietėse numatytas nuotekų tvarkymas. 

E. Auškalnis sakė, kad prognozuojama Kaltinėnų miestelyje, bet gali ir keistis. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

38. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. vasario 18 d. sprendimo 

Nr. T1-46 „Dėl Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo programos, programos paraiškų atrankos 

komisijos ir jos veiklos nuostatų tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Vidas Toleikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

39. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 30 d. sprendimo 

Nr. T1-192 „Dėl Šilalės rajono viešųjų asmens sveikatos priežiūros įstaigų stebėtojų tarybų 

sudarymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi, kodėl į komisiją nėra įrašyta iš opozicijos atstovų. 

D. Briedienė sakė, kad rengiant sprendimo projektą neįsigilinta, kad būtų ir iš opozicijos 

narių. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 
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40. SVARSTYTA. Pavedimas vykdyti Savivaldybės tarybos paprastajai kompetencijai 

priskirtąją funkciją. 

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

1 papildomas. SVARSTYTA Dalyvavimas Tarpregioninio bendradarbiavimo programos 

INTERREG EUROPE projekte „Pavojingų cheminių medžiagų valdymas savivaldos lygiu 

(NonHazCity)“. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

41. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės teritorinės darbo biržos Šilalės skyriaus 

veiklą. 

Pranešėja Irena Kasputytė pristatė informaciją apie skyriaus veiklą (pridedama) ir atsakė 

į Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

42. SVARSTYTA. Informacija apie Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos 

Šilalės skyriaus veiklą. 

Pranešėja Inga Šaulienė pristatė informaciją apie skyriaus veiklą (pridedama). 

 

43. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės apskrities Valstybinės mokesčių 

inspekcijos Šilalės skyriaus veiklą. 

Pranešėja Valė Dargienė pristatė informaciją apie skyriaus veiklą (pridedama) ir atsakė į 

Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas         Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė    Raimonda Kniulytė 


